
ZADOBROVA- SNEBRJE
Tokrat bomo največ pozorno-

sti posvetili KBK SLOG A, ki je v
naši KS med športnimi dejav-
nostmi najbolj aktiven. Konec
januarja so se člani zbrali na 6.
rednem letnem občnem zboru.
Najprej smo poslušali izčrpno
poročilo predsednika kluba Ja-
koba Dimnika. Klub goji prija-
teljske stike z več drugimi klubi,
celo v Italiji. Seveda pa je najbolj
povezan s KS. Želja vseh članov
je, da bi dobili pokrita balinišča v
Zajčji dobravi. Tajniško poro-
čilo je podal ivan Mejač. Klub
šteje 92 članov, 8 članic in 2 mla-
dinca. Člani kegljajo in balinajo.
Najbolj množična prireditev v
naši KŠ je že tradicionalni keg-
Ijaški turnir, ki ga klub prireja
vsako leto ob občinskem praz-
niku in prazniku dela. Lani je na-
stopila tudi ženska ekipa. Naj-
boljši balinar je Ivan Mejač, ki je
prejel tudi pokal za 1. mesto med
posamezniki v balinanju. Nas-
ploh se klub lahko pohvali s prek
30 pokali in priznanji. Balinar-
ska sekcija deluje v I. slovenski
ligi. V kegljaški sekciji nastopa
30 članov.

Po poročilih so razpravljavci
poudarjali predvsem sodelova-
nje s TVD Partizan in združitev
vseh športnih organizacij naše
KS.

Izvoljen je bil 9-članski UO,
3-članski NO in 3-članska DK v
KK SZUL bo klub zastopal Jože
Platajs, v TKS pa delegatka Silva
Mihelin.

V 1. letošnji št. Naše skupnosti
smo prebrali članek KJER JE
DIM... Občani ob Šmartinski
cesti v Sneberjah, posebno go-
spodinje upravičeno negodujejo,
ker v tem predelu dimnikarji
uslug ne delajo! Kdaj bodo di-
mnikarji prišli tudi v njihova go-
spodinjstva, da bo lahko obveljal
njihov pregovor VESELO NA

DELO, DA BO DOBRO
GORELO? Seveda v štedilniku
in ne kje drugje!

O vodni ujmi in o vodnem
krstu novega Šentjakobskega
mostu je bilo že dosti pisanja v
dnevnem časopisju. Pač pa opo-
zarja štab operative gasilskega
društva vse občane, ki so preveč
junaško in celo z otroki hodilt tik
ob desnem bregu Save, naj tega
ne počno, kajti razbesnela voda
jih lahko preseneti — in nesreča
bi bila neizogibna! IVAN KOS

Mnoga negodovanja je že pov-
zročilo odlaganje gradnje pioč-
nikov ob Šmartinski cesti. Pod
parolo: Vsi smo »za«! hočemo
pločnike, vendar ne po »naši«
zemlji ali mimo naše hiset? Za-
deva se vleče že precej let. Niso
pomagale niti osebne interven-
cije in prepričevanje. Nasprotno:
kot v posmeh vsem krajanom se
je našel nekdo, ki je že naprej pri-
javil inšpekciji se nezačelo grad-
njo kot črno gradnjo. Tako je bila
ustavljena akcija, s katero bi vsaj
prehodno rešili problem peš-
cev!

Je že tako, da v naši družbi in-
teresi posameznika še vedno
lahko prevladajo nad skupnimi.
Krajani (ega dela Ljubljane pa
bomo še naprei hodili po asfalt-
nem cestišču Smartinske cesle
(če bomo imeli srečo) ali po
obrobnih bankinah ter obcestnih
vrtovih — v zadovoljstvo tistih,
ki jim je uspelo ustaviti prizade-
vanja za napredek tega dela na-
selja. IMorda si res lahko marsik-
daj očitamo, da nimamo pri-
merno urejenega tega ali onega v
našem okolju, vendar samo
nekaj Ijudi na terenu ne more de-
lati in odgovarjati za vse. Lahko
si je narediti svojo ograjo, vendar
naj ta ograja ne bo zapiranje pred
skupnimi cilji. Človek je druž-
beno bitje, ki ne živi samo zase!

J.D.


